
 

 

Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. S 4468, som 
medlem af Folketinget Per Clausen (EL) har stillet til 
indenrigs- og sundhedsministeren den 8. maj 2007 
 

Spørgsmål nr. S 4468: 
"Vil ministeren redegøre for, hvorfor Lægemiddelstyrelsen tilsyneladende 

ikke har sikret sig, at læger, der driver eller er tilknyttet til en lægemiddel-

virksomhed, har søgt Lægemiddelstyrelsen om tilladelse til dette?” 

 

Svar: 
Jeg har i anledning af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra Lægemiddel-

styrelsen. 

 

Når den foreligger, vil jeg vende tilbage med mit svar. 
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